
Referat FAU-møte 29.11.12 

Til stede: Martha, Ingunn ,Marit, Siw, Ellen, Line, Beate og Vegar. 

 

Sak 1: Uttalelse og gjennomgang i forbindelse med Rådmannens 

budsjettsforslag for kommende skoleår. 

01: Leder viser til vedlegg og informerer om ulike økonomiske kutt 

ved kultur-og undervisning. 

Leder ønsker at FAU skal jobbe mot og komme med uttalelse om 

følgende: 1. Reduksjon fra 2 til 1 pedlærer på førsteklassetrinnet. 

                  2. Reduksjon på en generell stilling. 

                  3. Reduksjon på 0,7 stilling knyttet til Friluftsgjengen. 

FAU frykter at ved evt. sammenslåing av klasser vil ikke elevene bli 

sett, få den oppfølginga de enkelte elvene trenger, det vil bli 

dårligere inneklima, dårligere læring og utbrendte lærere.     

02: Færre norsktimer for fremmedspråklige, timetallet vil gå ned på 

praktiske fag, ikke lenger deling på kunst/håndtverk og mat og helse. 

FAU er veldig enige om at det er viktig med norsktimer for 

fremmedspråklige. Både for å forstå og bli forstått av medelver. 

Det er viktig med praktiske fag, men ser ikke det som det største og 

viktigste problemet ved kutt. 

03: Friluftsgjengen får i fremtiden 1 utedag, mot 2 i dag. Det er i dag 

12 elever med i denne gruppa. Tallet vil reduseres til 6. 

Leder legger frem et ”intervju” av Frode Langstrand. 



FAU mener at Friluftsgjengen er et bra tiltak, og frykter for de som 

har behov for et tiltak som dette. 

Kanskje er det bra både for den enkelte elev og for medelevene med 

et ”pusterom”.  FAU ønsker å invitere rådmannen til å være med 

Friluftsgjengen ”ut på tur”.  Denne saken er viktig å få frem! 

Leder vil fatte et skriv fra FAU om de enkelte punktene, som de 

mener er noe man bør ta tak i og ikke godta, og dette vil bli sendt til 

de ulike politiske parti. 

Møtet slutt 18.55 

 

Referat Siw Kenta                

 

 

 


